



## من نحن ABOUT AS

مؤسسة رافعات البرج للتشغيل والصيانة مؤسسة سعودية تأسست عام 2006 ، حيث كانت بدايتنا كمؤسسة تجارية ، ثم تفوقنا في نشاط فك وتركيب الرافعات البرجية ومصاعد العمال وصيانتها وبيعها وتأجيرها ، والمشاركة في العديد من المشاريع الكبيرة والمتميزة وإدارتها بكفاءة .

Tower Cranes Foundation for Operation and Maintenance is a Saudi institution established in 2006, where our beginning was as a commercial institution, then we excelled in the activity of dismantling and installing tower cranes and workers' elevators, maintaining, selling and renting them, and participating in many large and distinguished projects and managing them efficiently and quality.

STATE AND THE OWNER OF THE PARTY OF THE PART



ترتكز رؤيتنا على اهدافنا وامالنا على المدى البعيد، لنواكب بذلك رؤية المملكة 2030 كما نتطلع على تحديد متطلبات السوق السعودي في مجال الانشاء والتعمير حيث اننا نسعى توفير أكبر قدر من المعدات الحاصلة على شهادة TUV والمجهزة بوسائل السلامة لتامين الاليات المتميزة، وتوفير الكفاءات القادرة على تنفيذ أكبر المشاريع.

Our vision is based on our long-term goals and hopes, to keep pace with the Kingdom's Vision 2030. We also look forward to determining the requirements of the Saudi market in the field of construction and development, as we seek to provide the largest amount of equipment that is TUV certified and equipped with safety means to secure distinct mechanisms, and provide competencies capable of implementing the largest projects.



نحن مؤسسة رافعـات البرج للتشـغيل والصيانـة. نسـعى لأن نكـون الأفضـل في مجـال الدعـم ونقدم خدمات لوجستية متكاملة تعتمد على التخصص بأحدث الأساليب المتبعة في مجالنا.

- 1- خدمة العملاء ورضاهم هدفنا الرئيسي.
- 2- التطوير الدائم لتقديم أفضل الخدمات لإرضاء العميل.
  - 3- العمل بعقلية مهنية وفق أعلى درجات الأمان.
- 4- المشاركة والتعاون مع الشركات والمؤسسات في هذا المجال.

We are Tower Cranes Foundation for Operation and Maintenance. We strive to be the best in the field of support and provide integrated logistic services based on specialization with the latest methods used in our field.

- 1- Customer service and satisfaction is our main goal.
- 2- Permanent development to provide better services to satisfy the customer.
- 3- Work with a professional mentality in accordance with the highest levels of safety.
- 4 Participation and cooperation with companies and institutions in this field.



## ندماتنا Our services

صیانت تاور کرین (Tower crane maintenance

فك وتركيب تاور كرين installing a tower crane

بيع وتتراء مصاعد العمال Buying & selling elevators

الممال عدال الممال Dismantling of workers' elevators

تركيب مصاعد العمال Installation of staff elevators

طیات مصاعد العمال

Maintenance of workers' elevators

Walltellance of Workers cievae

توريد قطع الغيار Importing spare parts

بیع وشرا تــاور کرین

08

Buying & selling a tower crane











Ashi & Bushnag Co. Ltd





















Jeddah - Al-Azizia District - Al-Baladiyah Street

جــدة - حي العزيزية - شارع البلدية





